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Algemene raadscommissie 26 november 2024 

 
De ChristenUnie heeft de volgende vragen met betrekking tot bovenstaand agendapunt wat 
in de commissievergadering van 26 november 2024 wordt behandeld: 
 
 
1) In alle benoemde scenario’s wordt het papier via een bak ingezameld. Welke gevolgen 

heeft dit voor verenigingen die het papier ophalen? 
Welke verenigingen halen momenteel het oud papier op en wat zijn de opbrengsten 
die ze hierdoor mislopen? 

De verenigingen zijn op 12 november jl. op het stadshuis uitgenodigd. Hier 
hebben we voor het eerst gesproken met de verenigingen over mogelijke 
wijzigingen binnen het afvalbeheer dossier en hoe we elkaar zouden kunnen 
helpen. Dit wordt vervolgd.  
Er zijn in totaal zeven verenigingen die papier en karton ophalen. Er is nog 
geen sprake dat zij opbrengsten mislopen. Het gaat in totaal om circa 130.000 
euro. De vergoeding is gebaseerd op het aantal tonnages en de inzet van 
vrijwilligers.  

 
2) We lezen in het raadsvoorstel, dat er twee kringloopwinkels zijn waarbij het restafval door 

HVC wordt opgehaald. Voorheen was dat alleen bij één kringloopwinkel  van toepassing. 
Sinds wanneer wordt er bij twee kringloopwinkels het restafval en grofvuil opgehaald? 

Bij kringloopwinkel Noppes wordt het restafval door HVC opgehaald. 
Kringloop Dorcas kan haar restafval naar HVC wegbrengen.  
 

3) Met de kringloopwinkels zijn lang geleden al gesprekken gevoerd en zijn de cijfers 
opgehaald wat ze aan grofvuil en restafval hebben. Is er na die tijd nog contact met de 
kringloopwinkels geweest en is er een terugkoppeling gegeven? Wanneer wordt het 
beleid gelijk gesteld met de kringloopwinkels waar het restafval en grofvuil wel wordt 
opgehaald? 

Er is in het afgelopen half jaar meermaals contact geweest met 
kringloopwinkels. De gemeente heeft de ambitie om één beleid te stellen voor 
al de kringloopwinkels. Dit zal ook zo voorgesteld gaan worden in het 
besluitvormende raadsbesluit voor het gemeentelijk grondstoffenplan Hoorn in 
het voorjaar van 2025.  

 
We zien de antwoorden met belangstelling tegemoet? 
 
Met vriendelijke groet,  
Kees Maas 
Fractievoorzitter ChristenUnie 
 
 


